
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 29.01.2015  
 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, 

sedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 10/2015 ,  la care au participat un număr de 11 

consilieri locali, primarul şi secretarul comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru , constată că prin adresa nr. 487 din 

23.01.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, 

odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite 

condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă 

citire ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 
 

1.Proiect de hotărâre privind primirea unui nou membru şi modificarea Actului 

Constitutiv şi Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Buzău 2008”, 
la care comuna Unguriu este membru asociat . 
2. Proiect de hotărâre privind transferul unor mijloace fixe din administrarea 

Scolii Gimnaziale “Ing. Oprisan Iarca” Unguriu in administrarea Consiliului 
Local al comunei Unguriu . 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului 
propriu al comunei Unguriu , pe anul 2014. 
4. Proiect de hotarare privind utilizarea excedentului bugetar rezultat la 
inchiderea anului 2014. 

5. Diverse , 

ordine de zi  a şedinţei ce este aprobată  cu 11 voturi pentru , din cei 11 consilieri locali prezenţi. 

  

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizează faptul că este 

prima sedinta ordinara din anul 2015, un an in care isi pune speranta in mai bine pentru toti 

cetatenii comunei Unguriu . Referitor la proiectul de hotarare , astfel de hotarari au mai fost 

emise , trebuie amintit ca suntem membrii ai acestei asociatii , nu am mai platit cotizatia si va 

trebui sa o platim anul acesta, cu atat mai mult cu cat am primit si o pompa de foraj gratis de 

la Compania de Apa , al carui cost este de aproximativ 4000 Euro . 
 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 2 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  



 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizează in anul 2013 s-

au predat scolii spre administrare anumite bunuri , printre care si mijloacele fixe – sediile 

scolii , ale gradinitei si salii de sport – care trebuie sa fie administrate , conform prevederilor 

art.112 alin (2) din Legea nr. 1/2011 a Educatiei Nationale, de catre Consiliul local  .Este cu 

atat mai importanta adoptarea acestei hotarari cu cat doreste sa implementeze un proiect de 

reabilitare a scolii .Dupa cum se stie este un proces pe rol cu privire la extinderea scolii 

gimnaziale , asigura maxima eficienta in utilizarea banilor publici  , s-a solicitat in instanta 

expertizarea acestei lucrari de catre expert autorizat pentru a se sti situatia exacta . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 3 de 

pe ordinea de zi a şedinţei . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , prezinta proiectul de 

hotarare , facand precizari suplimentare pe fiecare capitol .    

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 4 de 

pe ordinea de zi a şedinţei  . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizează ca destinatia 

acestor bani este precisa , respectiv pentru cele doua proiecte aflate in curs de implementare la 

nivelul comunei Unguriu .  

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

La punctul “Diverse”: 

- primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă: 

-a fost la CRFIR Constanta ,s-a incheiat actul aditional pentru proiectul PNDR - drum str. 

Petroliera -  , se va supune zbaterii la urmatoarea sedinta bugetul , planul de achizitii , spera ca 

de comun acord sa gaseasca cele mai bune solutii ; 

-consilier Sturzoiu Doru  aduce la cunostinta ca este un zvon in comuna cum ca se cer 30 lei / 

familie / copil pentru a sustine transportul copiilor cu microbuzul . 

-primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă precizeaza ca a auzit fel de fel de 

zvonuri neadevarate , la fel ca si acesta cu banii ; se consuma aproximativ 10 litri de motorina 

zilnic cu transportul copiilor cu microbuzul , toate costurile fiind suportate de primarie . 

-primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă precizeaza faptul ca  s-a schitat 

bugetul comunei Unguriu pentru anul 2015 , da citire adreselor venite de la A.J.F.P. Buzau , 

precizand ca se asteapta si alocarea sumelor de la Consiliul Judetean Buzau , cel tarziu pe 

13.02.2015 trebuind sa fie adoptat bugetul . Se vor aloca in 2015, se pare , 1500000 lei 

primariei comunei Unguriu .Se vor discuta detaliile bugetului in perioada urmatoare , este clar 

ca nu se pot realiza toate proiectele pe care doreste sa le duca la bun sfarsit , se va face o 

prioritizare a acestora impreuna cu consilierii locali ; 

- Consilier Ristea Florin , precizeaza faptul ca a vazut in presa articole pe tema banilor alocati 

primariilor si cei 1500000 lei nu se vor da automat , ci in functie de rata incasarilor si a 

veniturilor locale etc. . 



-Consilier Creanga Cornel considera ca ar fi cazul ca programul de investitii pentru anul 

2015 sa inceapa cu efectuarea scurgerilor in comuna , a santurilor de scurgere a apei pluviale 

in zonele cu probleme ; 

- Consilier Ristea Florin: in ceea ce priveste realizarea santurilor de scurgere din comuna 

trebuie sa se tina cont de faptul ca sunt anumite zone care sunt expuse din punct de vedere 

geologic si care necesita masuri speciale ; 

-primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă: trebuie facute multe , trebuie facute 

spatii de joaca pentru copii , trebuie amplasate cosuri de gunoi stradale , statii de autobuz; alei 

pietonale; reabilitata scoala gimnaziala;un pasaj la calea ferata pe str. Lotrului ; reparatii la 

Centrul de zi dorindu-se sa se inchirieze/concesioneze aceste spatii , preferabil pentru servicii 

medicale si multe altele  ; 

- consilier Parmac Laurentiu  ridica iar problema cainilor fara stapan si solicita masuri 

urgente , chiar acesta fiind atacat ; 

-primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţa precizeaza faptul ca a prevazut in 

proiectul de hotarare privind aprobarea planului de achizitii pe anul 2015sume pentru servicii 

de ecarisare si se va rezolva si aceasta problema  . 

 

                   Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la 

cuvânt , preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Sturzoiu Doru, declară închisă şedinţa 

consiliului local Unguriu . 

 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal. 

 

 

 

                    PREŞEDINTE ,                                         SECRETAR COMUNĂ, 

                 STURZOIU DORU                                    MARIN ADRIAN VASILE    


